
Årsmelding 2023 
– Ungdomsrådet

– et godt sted å leve



Innledning
Ungdomsrådet er et rådgivende medvirkningsorgan i kommuner og fylkeskommuner. Hver kommune og hver 
fylkeskommune skal opprette et ungdomsråd eller annet medvirkningsorgan for ungdom, dette kravet følger 
av kommuneloven § 5-12. Rådet er valgt av kommunestyret og uttaler seg i saker som gjelder personer i alderen 
13-19 år. 

Rådets arbeid blir regulert i forskrift om medvirkningsordninger og reglement vedtatt av kommunestyret. Det 
følger av forskriften § 2 femte ledd at rådet skal utarbeide en årsmelding som legges frem for kommunestyret.  

Fra januar 2023 til og med september 2023 fungerte Drammen ungdomsråd med følgende representanter:

Skole Medlem Varamedlem

Svelvik ungdomsskole - -

Børresen skole Caroline Xu Elinea Ulrichsen

Galterud skole Lukas Mann Øiamo Dilara Duman

Gulskogen skole Lucas Fernando Storaunet -

Kjøsterud skole Ronja Fares Bajalan Siham Farah Sadik

Marienlyst skole Sunniva Christensen -

Svensedammen skole - -

Heltberg grunnskole John Jannak Sharma -

Drammen vgs. Tiril Røstad -

Åssiden vgs. Masange Jabateh -

Akademiet Ypsilon Solveig Borring Valset -

Akademiet Sundland Sander Anton Hole Johanna Austad

Akademiet Heltberg Sigurd Falch Sandland Frida Bostrøm

Veiavangen ungdomsskole Sara Mohammadi -

Eknes ungdomsskole Umer Farooq Chaudhry -

Killingrud ungdomsskole - -

Lærling - -

Ung invest AiB - -

Friplass Taleah Suhl Emilie K. Engebretsen

Friplass Precious Sundby Iman Nasir Mahamuud

Friplass Tristan Grebe Alimalik Mestoui

Friplass Hamdi Dagane -

Friplass Oskaras Dambrauskas -

Kommunestyrets representanter -

Arbeiderpartiet Rutkay Sabri -

Sosialistisk venstreparti Rose Jahanfarah -

Høyre Victoria E. C. Fevik -

Fremskrittspartiet Kristin Løvaas Gjerde
 -

Leder av ungdomsrådet: Ronja Fares Bajalan. Nestleder: Tiril Røstad.

Kommunedirektørens representant i møtene er kommunalsjef for kultur, idrett og frivillighet Jorunn Staavi 
Larsen.
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Nøkkeltall
Antall møter Antall saker Antall orienteringer

4 47 28

Tidspunkt for møter og alle saksdokumenter er tilgjengelige på kommunens nettsider:

(https://innsyn2020.drammen.kommune.no/motekalender)

Egne saker og eventueltpunkter:
Januar:
• Ungdomsrådet ønsket et arbeidsverksted for å jobbe med kommuneplanens arealdel.

• Ungdomsrådet ba om en orientering på de eksisterende fritidstilbudene og innendørs møteplassene som 
finnes for ungdom i Drammen i dag. De opplevde at mange ikke vet hva som allerede eksisterer.

• Ungdomsrådet ønsket et besøk fra Brakar i forbindelse med kollektivtrafikken i Drammen kommune og 
varme på venterommet på busstasjonen på Strømsø.

• Ungdomsrådet ønsket å rette en henvendelse til Viken fylkeskommune ang. mangel på fotgjengerfelt ved 
helsestasjonen i Drammensveien i Mjøndalen.

Mars:
• Ungdomsrådet ville tilbake til å bruke kommunestyresalen som møterom.

April:
• Ungdomsrådet ønsket Brakar på besøk. Brakar ga et skriftlig svar på henvendelsen i januar.

• Det var ønske om en sommeravslutning. 

• Kulturarrangementer for unge; det må informeres bedre til ungdom om påmeldingsfrister osv. Ungdomsrådet 
ønsket en orientering fra Byen vår Drammen.

• Deltagelse på møte med Wergelandssenteret og demokrativerkstedet på Utøya 16. mai. Ronja og Hamdi 
stiller. Demokrativerkstedet på Utøya er 9.-11. juni. Påmeldingsfrist er 22. mai. 

• Det var ønske om et julebord til neste jul.

• Studentrådet inviterer ungdomsrådet til formøte 31. mai på biblioteket.

Juni:
• Valg av valgkomité: Tiril Røstad, Precious Sundby og Taleah Suhl meldte seg til å være med i valgkomiteen.

• Ungdomskonferanse i Mosjøen: Ronja Bajalan og Lukas Øiamo deltar

• Demokrativerksted på Utøya: Sara Mohammadi deltar

• Sommeravslutning: Det ble laget en forms for å bestemme dato.

• Valg av deltagere til ungdommens fylkesråd: Solveig Valset og Lukas Øiamo fikk delta etter loddtrekning
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Orienteringer:
Januar:
• Til sak 3/23: Orientering om statistikkrapport: Levekår i Drammen – «nullpunktanalyse» med levekårsdata på 

sonenivå fra 2016, 2018 og 2020. v/Hilde Haslum

• Kommuneplanens arealdel v/Ingeborg Fønstelien

• Kommuneombudet presenterer seg v/Aleksander Hamre Leet

• Parkeringsstrategi med parkeringsnorm v/Gert Myhren

• Kulturytring v/Tale Sunniva Henriksen og Wenche Andreassen Moe

• BUA og utlånssentraler v/Annette Stenseng

Mars:
• Status for deltagelse i prosjekt med Det Europeiske Wergelandssenteret – Ungdom som endrer verden 

 v/Mahira Karim fra Wergelandssenteret og Nina Line Midttun.

• Kommunikasjons- og profileringsplan for kommunestyrevalget v/Lars Arntzen

• Til sak 17/23: Handlingsplan for utvikling av barnehage- og skolebygg v/Wenche Irene Aasland og Kjersti 
Pedersen

• Arbeidsverksted handlingsplan for selvmordsforebygging v/Kjetil Nilssen og Monica Egeland Korsbrekke

• Arbeidsverksted kommuneplanens arealdel v/Ingeborg Fønstelien

• Til sak 16/23: Temaplan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv 2023 - 2030. 1. gangs behandling v/Jorunn 
Staavi Larsen

• Til sak 19/23: Sluttbehandling - Handlingsplan for å forebygge omsorgssvikt og atferdsvansker v/Parminder 
Kaur Bisal

April:
• Evaluering av ungdomsrådet – presentasjon av evalueringsrapportene v/Drammen videregående skole

• Skriftlige tilbakemeldinger fra Brakar v/kommunalsjef Jorunn Staavi Larsen

• Orientering om de eksisterende fritidstilbudene og innendørs møteplassene som finnes for ungdom i dag. v/
Tale Sunniva Henriksen

• Til sak 27/23 Orientering om mottatt svar fra Statsforvalteren - vurdering av regelverket for norskopplæring 
for elever ved internasjonale videregående skoler v/Kjersti Pedersen

• Til sak 30/23 Tillit til faglig skjønn i skolene v/Kjersti Pedersen

• Til sak 32/23 Årsevaluering 2022 v/Jorunn Staavi Larsen
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Juni:
• Skyttelbusser mens bybrua er revet v/Gert Myhren

• Områdeutviklingsstrategi Strømsø v/Elisabeth Wibe

• Evaluering og gjennomgang av rapportene fra Drammen videregående skole.

 – Det er viktig at rådet blir hørt

 – Noen av tiltakene i rapporten er allerede prøvd ut

 – Teambuilding er viktig å ta i starten

 – Formøter

 – Markedsføring av rådet; promovideo, ta det opp i elevrådet og ellers på skolen. Tydelig avklaring om hvor 
man kan søke. Ungdomsrådet inn i rektormøtene for promotering av rådet.

• Orientering om fritidstilbud og arrangementer v/Tale Sunniva Henriksen

 – - Det er ønske om en befaring/formøte på G60

• Til sak 39/23: Strategi for frivillighet (2024 – 2030). 1. gangs behandling. v/kommunalsjef Jorunn Staavi Larsen

• Til sak 43/23: Orienteringssak – Andel elever med behov for spesialundervisning og særskilt språkopplæring, 
og kompetanse til ansatte som underviser i dette. v/Kjersti Pedersen

• Til sak 44/23: Tilstandsrapport for kommunale grunnskoler i Drammen kommune 2022. v/Kjersti Pedersen

• Til sak 45/23: Atferdsprogrammer i grunnskolen i Drammen kommune. v/Kjersti Pedersen

• Til sak 47/23: 1. tertialrapport. v/kommunalsjef Jorunn Staavi Larsen 

Uttalelse til saker:
Uttalelse til sak 3/23 Rangering av søknader til Bufdir sin 
tilskuddsordning «Tilskudd til inkludering av barn og unge» 2023:
Rådmannen foreslår rangering av søknader til Bufdirs tilskuddsordning «Tilskudd til inkludering av barn og 
unge 2023» som vist i tabellen i saken med følgende endringer fra ungdomsrådet om at prioriteringspunkt 7 
Konnerud Idrettslag og prioriteringspunkt 8 Strømsgodset idrettsforening bytter plass, samt at punktene 13 
Solberg sportsklubb og 14 Nordic Vagabond AS bytter plass.

Uttalelse til sak 13/23 Kommunestyre- og fylkestingsvalget 2023 
 – forhåndsstemmegivning:
Forhåndsstemmelokaler, åpningstider og øvrige forhåndsstemmetilbud fastsettes i samsvar med forslaget i 
saksfremlegget med følgende tillegg fra ungdomsrådet: 

Det skal være flere pop up-stemmelokaler flere steder, og oftere under forhåndsstemmeperioden.

Uttalelse til sak 26/23 Søknad fra Mjøndalen idrettsforening om til-
skudd til utskiftning av kunstgressdekket på Consto Arena:
Drammen ungdomsråd ønsker at Drammen kommune skal bidra til ny kunstgressbane til Consto Arena. 
Vi ønsker at Drammen kommune skal bidra med 300.000kr til ny kunstgressbane (som kan innarbeides 
i første tertial rapport). Det fordrer at den nye kunstgressbanen er i stilling med EU sine krav til innfyll i 
kunstgressbanen slik at det er i tråd med de nye EU-kravene for miljø.
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Uttalelse til sak 38/23 Førstegangsbehandling – handlingsplan for 
selvmordsforebygging:
Forslag til handlingsplan for selvmordsforebygging legges ut på offentlig høring med følgende uttalelse av 
ungdomsrådet:

Ungdomsrådet i Drammen kommune ønsker å tydeliggjøre at vi støtter rapporten i sin helhet, samt 
rådmannens forslag til vedtak. Bakgrunn for tilleggsforslaget er ønske om å også inkludere elever i punkt 3, 
som omhandler «Åpenhet og god kommunikasjon om selvmord og selvmordsforebygging». Dette skyldes at 
tiltakene for selvmordsforebygging primært er rettet mot elever, og derfor bør de være en del av samtalen.

 Ungdomsrådet har full forståelse for viktigheten av å inkludere voksne i samtalen, for eksempel lærere og 
foreldre. Imidlertid vil vi presisere at ved å inkludere elever som ikke har god kommunikasjon med foreldre eller 
lærere, kan samtalen nå ut til en større gruppe og være til nytte for dem.

Ungdomsrådet mener også at arbeidet med å velge aldersgruppe og presentasjonsmetode bør overlates til 
fagfolk.
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